

香港劍道協會有限公司

一. 課程資料

a) 初級班

時間：逢星期一晚上 7 時 30 分至 9 時正

時間：逢星期三晚上 9 時正至 10 時 30 分

上課地點：灣仔愛群道 18 號灣仔伊利沙伯體育館 2 號活動室

b) 基本及技及合同稽古-(此課堂適合有一定劍道水平的學員及經教練推薦)

時間：逢星期二晚上 8 時正至 10 時正

上課地點：禮頓山社區會堂香港跑馬地黃泥涌道 133 號

c) 劍道形及木刀訓練班(此課堂適合有一定劍道水平的學員及經教練推薦)

時間：逢星期五晚上 9 時至 11 時正

上課地點：香港西灣河鯉景道 52 號港島東體育館地下舞蹈室

d) 居合道 (上午 8 時 30 分至 9 時 30 分)

劍道形 (上午 9 時 30 分至 10 時 30 分)

基本及技 (上午 10 時 30 分至 11 時 30 分)

合同稽古 (上午 11 時 30 分至下午 12 時 30 分)

時間：逢星期日上午八時三十分至十二時三十分

上課地點：灣仔愛群道 18 號灣仔伊利沙伯體育館 2 號活動室

(此課堂適合有一定劍道水平的學員及經教練推薦)

(上述為基本時間，實際上課地點和時間視乎本會租訂場地情況而定，因此學員務必在上課前於本會網站中的時間表上查清當天上課地點和時間，以免撲空。)

二. 會員費用

收費：入會費 港幣 300 元 (只需付一次)

年費：港幣 220 元 (每年七月起加入港幣 110 元)

月費：港幣 300 元 x 3 個月 (以季度方式繳付)

新會員首次繳付費用合共：港幣 1420 元/港幣 1310 元(每年七月起加入)

本會將會按照季度收取會員費用，即每年的一月，四月，七月及十月，請各會員準時繳付費用。

三. 新會員報名方式

請先填妥報名表格後連同劃線支票以郵寄方式或可親臨本會遞交，待總會確認有關報名後才可上課。

備註：未滿十八歲之參加者必需由家長填妥報名表格上的家長簽名以作核准。

四. 會員付款方法

1. 以現金存款，轉帳，網上轉帳或經自動櫃員機方式付款者，請存入本會於恆生銀行開立次戶口，戶口號碼為: 281- 264200-001 並請將銀行存款收據(入數紙)以電郵、郵寄或傳真方式予以本會。
2. 以劃線支票方式付款者，抬頭請填寫” 香港劍道協會有限公司” 以郵寄方式寄回或可親臨本會遞交。
(現金繳費恕不接受。)

五. 初學者裝備：

穿著簡單運動服即可

竹劍 (本會不會出售任何劍道物品，閣下可自行購買或向教練查詢。)

六. 索取表格:

香港劍道協會

地址: 香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑一號，奧運大樓 1029 室

網址: <http://www.hongkongkendo.com/>

電郵地址: hkka@hkolympic.org

電話(852) 25048145

傳真(852) 28908052

聯絡人：葉小姐 (2504-8145)

辦公時間: 早上 10 時至晚上 6 時 (星期一至星期五)

七. 備註:

1. 如資料不全，恕不受理。
2. 報名一經接納，費用恕不退還。
3. 學員如有需要請自行購買個人保險。
4. 參加者請注意自己的身體狀況並考慮是否適宜參加是項活動，如有疑問請先徵詢醫生意見。
5. 教練可因學員不守紀律或其他之原因拒絕學員繼續參與活動，費用恕不退還。
6. 如天文台懸掛紅色暴雨警告或三號風球，課程將繼續進行，會員可自行決定是否上課。倘上課前兩小時，天文台發出黑色暴雨警告訊號或懸掛八號風球或以上，是日課程將會取消，而不另行補課，所繳費用概不發還。
7. 本章程如未有盡善之處，本會有權按情況作出修改。

Hong Kong Kendo Association Limited

1. Courses information

a) Beginner class

Time: 7:30pm-9:00pm (every Monday)

Time: 9:00pm-10:30pm (every Wednesday)

Venue: Function room 2, Wan Chai Queens Elizabeth Stadium , 2/F, 18 Oi Kwan Road, Wanchai

b) Kihon , Waza & Godou Keiko

Time: 8:00pm-10:00pm (every Tuesday)

Venue: Leighton Hill G/F, Community Hill , No.133, Wong Nai Chung Road, Happy Valley, Hong Kong

c) Kata and Keiko Training Class

Time: 9:00pm-11:00pm (every Friday)

Venue: Dancing Room, Island East Sports Centre, 52 Lei King Road, Sai Wan Ho, Hong Kong

d) Iaido (8:30a.m.-9:30a.m.)

Kendo Kata (9:30a.m.-10:30a.m.)

Kihon & Waza (10:30a.m.-11:30a.m.)

Godou Keiko (11:30a.m.-12:30p.m.)

Time: 08:30-12:30 (every Sunday)

Venue: Function room 2, Wan Chai Queens Elizabeth Stadium , 2/F, 18 Oi Kwan Road, Wanchai

(Course b ,c &d are recommended for qualified members or members with coach referral.)

(The venue and training time may vary sometimes, it is roughly mainly in Hong Kong Island. The change of training location and time slot will not be informed personally, thus members need to keep up with the updated training time and venue online regularly.)

2. Membership fee

Entry fee HKD\$300 (pay once only)

Annual fee HKD\$220 (\$110 joined from July)

Monthly fee HKD\$ 300 X 3 months (it should be paid by quarter every time)

Total payment for the new member: HKD\$1,420/HKD\$1,310 (joined from July)

The membership fee will be charged on a quarterly basis, which are January, April, July and October.

Members please settle the membership fee on time.

3. Registration

Please send the filled application form and cheque by post or by hand to our office.

Parents' signature must be provided if participants aged under 18 years old.

4. Payment method

- a) Participants should deposit the payment in Hong Kong Kendo Association Limited bank account in Hang Seng Bank Limited: 281- 264200-001 while using cash deposit, ATM or online transfer. The receipt should be sent to HKKA by post, e-mail or fax.
- b) The cheque should be crossed and made payable to "Hong Kong Kendo Association Limited" and send it by post or by hand to HKKA office.
(Cash is not accepted)

5. Equipment for beginners:

Beginner should wear proper sportswear.

Bamboo sward is required (Members can purchase equipment on their own or ask coaches for any enquiry)

6. Application for Access to Information

Hong Kong Kendo Association

Address: Room1029 Olympic House No.1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong

Website: <http://www.hongkongkendo.com/>

E-mail: hkka@hkolympic.org

Tel: (852) 2504–8145

Fax: (852) 2890–8052

Contact person: Ms Jennifer Ip

Office hour: 10:00am-06:00pm (Monday –Friday)

7. Remark

- a) Information should be completely provided.
- b) No refund can be made after the application process.
- c) Participants could consider whether they have to buy insurance if necessary.
- d) Participants must consider whether they have the ability to participate. If necessary, please consult a doctor.
- e) Participants must comply with coach's instruction. Otherwise, participants would be refused to participate in the programme and no refund will be arranged.
- f) Classes will continue as usual if Typhoon Signal No. 1/ No. 3, or Amber/ Red Rainstorm Warning Signal is hoisted. When an announcement is made by the Hong Kong Observatory during the following time periods that the Tropical Cyclone Signal No. 8 or above is likely to be issued within the next two hours, classes will be cancelled as indicated. No make-up class will be arranged for classes cancelled due to bad weather.
- g) The above information can be advised by HKKA.